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Skrivelse

Redan i Tertialrapport ett visade sig effekterna av en budget som prioriterat skattesänkning 
framför välfärd. När kommunfullmäktige beslutade om en lägre skattesats lovade den 
borgerliga majoriteten att skola och omsorg inte skulle drabbas. Inte heller ambitionerna för 
bostadsbyggande och infrastruktur skulle påverkas. 
Men i nu i den andra tertialrapporten ser vi uppenbara risker att dessa löften inte kommer att 
hållas. För att stadsdelen skulle uppnå en budget i balans vidtog förvaltningen 
handlingsplaner i samband med Tertialrapport 1. Nu visar det sig att delar av dessa ej gett 
resultat, vilket medfört att förvaltningen nu blivit tvungna att vidta ytterligare åtgärder och 
nya handlingsplaner för att hämta hem dessa besparingar under de kvarvarande fyra 
månaderna. Vi Socialdemokrater känner stor oro för hur dessa nya handlingsplaner riskerar 
att påverka våra verksamheter.

Med anledning av detta vill vi uppdra åt förvaltningen att återkomma med en redovisning hur 
och på vilket sätt de nya handlingsplanerna kommer att påverka såväl verksamheter som 
personal.

Vi Socialdemokrater föreslog kommunfullmäktige att besluta om en annan inriktning för 
Stockholm. En politik som grundades i en ansvarsfull finansiering av en verksamhet som 
skulle sträva mot ett Stockholm för alla. Den hade inneburit betydande satsningar på 
välfärden i form av förskola, omsorg om personer med funktionsnedsättning och äldreomsorg 
för att bara nämna några exempel. Samtidigt innehöll budgeten ambitiösa investeringar i 
klimat, bostadsbyggande och infrastruktur. Vi kommer fortsatt driva sådana förslag.


